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Zápisnica z V. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Slatinka nad Bebravou v roku 2024,  

ktoré sa konalo dňa 12.12.2024 o 17:00 hod  

v kultúrnom dome v Slatinke nad Bebravou 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Slatinke nad Bebravou otvorila starostka obce Ing. Zuzana 

Koláriková o 17:00  hod a zároveň privítala všetkých prítomných, poslancov a ospravedlnila 

neprítomnosť hlavného kontrolóra obce a ekonómky obce. 

Prítomní poslanci: M. Šiková, J. Križan, R. Vrábel 

Starostka obce konštatovala, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Bod č. 2  Návrh programu zasadnutia, prípadné doplnenie, schválenie 
programu  

Následne starostka obce prečítala návrh programu zasadnutia tak ako bol zverejnený a dala hlasovať:  

1 Otvorenie zasadnutia 

2 Návrh programu zasadnutia, prípadné doplnenie, schválenie programu 

3 Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

4 Informácia o rokovaní so spoločnosťou TEDOS s. r. o 

5 Zmena Organizácie zodpovednosti výrobcov 

6 Zmena spôsobu zberu textilu 

7 Prerokovanie Návrhu VZN č. 2/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Slatinka nad Bebravou 

8 Organizačné záležitosti, rôzne 

9 Návrh uznesenia 

10 Záver. 
 

PRÍTOMNÍ: 3   poslanci   

ZA :  3   poslanci  PROTI:  0   poslancov  ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

 

Starostka následne vyzvala poslancov o možnosť doplnenia bodov programu. Nikto nepožiadal 

o doplnenie programu. 
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Bod č. 3 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba návrhovej 
komisie  

Starostka obce určila za zapisovateľku Michaelu Šikovú  určila overovateľov zápisnice:  

 J, Križan, R. Vrábel  

Poslanci zvolili jednohlasne predsedu návrhovej komisie R. Vrábela, a členov návrhovej  

komisie J. Križan, M. Šiková 

PRÍTOMNÍ:    3  poslanci   

ZA : 3   poslanci  PROTI: 0   poslancov  ZDRŽAL SA:  0 poslancov 

 

O 17.15 hod prišiel a pripojil sa k rokovaniu Obecného zastupiteľstva  Mgr. J. Flóro 

 

Bod č. 4 : Informácia o rokovaní so spoločnosťou TEDOS s. r. o 

V tomto bode  starostka obce oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva, že sa spolu s ďalšími 

obcami na Podhorí, pre ktoré spoločnosť TEDOS s.r.o vyváža komunálny odpad dohodli na vážení 

odpadu pri vstupe a pri výstupe z obce a následnom zasielaní fotografickej dokumentácie na mobil 

starostky obce od najbližšieho vývozu odpadov, kvôli transparentnosti pri kontrole odvezeného 

odpadu.  Následne ich informovala o možnosti čipovania nádob a váženia domového odpadu od 

každej jednej nádoby, aby bolo jasne stanovené, kto koľko odpadu odovzdá. Taktiež sa dajú čipovať 

vrecia na separované zložky, aby bolo jasné, či a ako domácnosť separuje odpad, aby odpad nekončil 

na prípadne vzniknutých čiernych skládkach v obci. Táto služba je samozrejme platená, ale môže 

dopomôcť naučiť ľudí separovať odpad, keďže sú v obci aj takí a na ich ľahostajnosť doplácajú ľudia, 

ktorí separujú. Následne poslanci diskutovali k tejto téme.  

PRÍTOMNÍ:  4  poslanci   

ZA :  4   poslanci  PROTI:  0   poslancov  ZDRŽAL SA:  0    poslancov 

 

Bod č.5 : Zmena Organizácie zodpovednosti výrobcov 

Starostka informovala prítomných poslancov o vypovedaní zmluvy zo strany ELEKOS s.r.o čo je  

spoločnosť Organizácie zodpovednosti výrobcov (ďalej len ako „OZV“). Starostka obce vysvetlila 

ďalší postup, ktorý  nasleduje k uzatvoreniu zmluvy s ďalšou OZV, aby nenastal problém s vývozom 

separovaných zložiek odpadu. V prípade, ak žiadna OZV s  obcou dobrovoľne Zmluvu neuzavrie, 

koordinačné centrum na žiadosť obce zlosovaním podľa § 31 ods. 12 písm. a) a c) Zákona o odpadoch 

určí zmluvného partnera spomedzi všetkých OZV. Poslanci vzali na vedomie správu starostky obce. 

PRÍTOMNÍ:  4  poslanci   
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Bod č. 6: Zmena spôsobu zberu textilu 

V tomto bode starostka predložila poslancom nové možnosti  zberu textilu, ktoré môže obec využiť od 

01.01.2025, keďže bude už platiť zákonná povinnosť mať  partnera na zber textilu a jeho ďalšie 

využitie. Poslanci navrhli  pre zber textilu variant : Jednorazový zber textilu od občanov raz za 3 

mesiace. Uskladnenie bude v bývalom areáli materskej školy. Vývoz tohto textilu bude 1x za rok 

pánom Ľubomírom Ludvikom, ktorý robí charitu v tejto oblasti a dal ponuku 150 € za vývoz. 

PRÍTOMNÍ:  4    poslanci   

ZA :  4   poslanci  PROTI: 0   poslancov  ZDRŽAL SA:  0    poslancov 

 

Bod č. 7: Prerokovanie Návrhu VZN č. 2/2024 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Slatinka nad Bebravou 

Starostka obce vyčíslila doteraz čerpané a ešte očakávané náklady na komunálny odpad za rok 2024, 

ktoré budú v sume približne 7626 Eur ( kde je pripočítaná  suma predpokladaného vývozu za mesiac 

december) suma za komunálny odpad, ktorá bola prijatá od občanov podľa vyrubeného poplatku za 

smeti je 5336,05 Eur za rok 2024. Suma poplatku na občana za kalendárny rok tak vychádza 35,00 Eur 

tak ako je uvedené v návrhu VZN č. 2/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady, ktorý bol zverejnený na obecnej tabuly, CUET a web stránke obce 

od 14.11.2024 do 29.11.2024. Poplatok nezahŕňa poplatok za úpravu odpadu pred skládkovaním, 

nakoľko táto úprava odpadu má byť povinná až od rok 2027.  

PRÍTOMNÍ:  4    poslanci   

ZA :  4   poslanci  PROTI: 0  poslancov  ZDRŽAL SA:  0   poslancov 

 

Bod č. 8: Organizačné záležitosti, rôzne 

Poslanci v tomto bode riešili organizačné záležitosti k výstupu na Bukovinskú skalu, ktorý sa má 

uskutočniť 26.12.2024. Organizácie výstupu sa ujal J.Križan a Mgr. J. Flóro. 

V tomto bode sa nehlasovalo. 

PRÍTOMNÍ: 4   poslanci   

 

Bod č. 9: Návrh uznesenia 

Na záver predseda návrhovej komisie prečítal všetky prijaté uznesenia a poslanci vzali tieto uznesenia 

na vedomie 

PRÍTOMNÍ: 4   poslanci   

ZA :   4  poslanci  PROTI:  0  poslancov  ZDRŽAL SA:   0  poslancov 
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Bod č. 10: Záver 

Starostka obce sa na záver poďakovala poslancom obecného zastupiteľstva, hlavnej ekonómke obce 

a hlavnému kontrolórovi obce a ukončila obecné zastupiteľstvo o 18.00 hod 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

   .......................................................... 

   ......................................................... 

 

  

 


